

Brings Data To Life



“Pembangunan Teknologi StatsDW 2.0 memberi impak yang besar bagi DOSM yang disasarkan menjadi sebuah *One Stop Data Centre*. Salah satu penambahbaikan yang akan dibangunkan adalah membina pelbagai data hub hasil daripada pengumpulan data primer dan data pentadbiran di DOSM.”

“Semua data ditekankan supaya disimpan di StatsDW. Di samping itu, platform yang mudah perlu diwujudkan bagi menarik minat agensi lain untuk mengadakan integrasi data dengan StatsDW.”

“Data mengubah dunia kita dan kini kita berada di antara peralihan ke dunia yang berpusatkan data dengan teknologi storan yang membawa perubahan kepada bagaimana data itu dilihat. Bertepatan dengan tagline StatsDW, *Brings Data to Life*, data telah berubah menjadi aset penting bernilai tinggi kerana kemampuannya untuk menghubungkan pengguna data, membolehkan pengukuran dan penilaian dibuat, menyediakan *insights* untuk penilaian kecekapan, memungkinkan penyelidikan, dan membawa perkembangan baharu.”

YBrs. Puan Hajah Nazaria Baharudin
Timbalan Ketua Perangkawan Malaysia
Program Sosial & Pembangunan Teknikal
Jabatan Perangkaan Malaysia
Merangkap Pengerusi Jawatankuasa Teknikal
Projek StatsDW 2.0

TADBIR URUS SETIA PROJEK STATSDW 2.0

Bagi memastikan pelaksanaan dan pengurusan projek StatsDW 2.0 yang cekap, berkesan dan sistematik, satu organisasi tadbir urus telah diwujudkan. Organisasi tadbir urus ini terdiri daripada barisan Pengurusan tertinggi DOSM dan ahli Pasukan Projek StatsDW 2.0 yang dilantik di kalangan anggota DOSM mengikut kepakaran bidang masing-masing untuk melaksanakan skop projek yang telah ditetapkan.

Sekiranya anda mempunyai sebarang kemusykilan atau pertanyaan berkenaan projek StatsDW 2.0, anda boleh merujuk kepada Pasukan Projek seperti yang tersenarai di bawah bagi mendapatkan maklum balas dan penerangan yang lebih terperinci.

Peranan/Jawatan	PROJEK StatsDW
	DOSM
Pengerusi Jawatankuasa Pemandu	YBhg. Dato' Sri Dr. Mohd Uzir Mahidin
Pengerusi Jawatankuasa Teknikal	YBrs. Puan Hjh. Nazaria Baharudin
Pengarah Projek (Bisnes)	Puan Jamaliah Jaafar
Pengarah Projek (Teknikal)	Puan Mariyam Mohamad
Pengurus Projek	Encik Zulkifli Ahmad
Ketua Smart Data Partnership (SDP)	Encik Ahmad Sauqi Haris
Ketua Smart Data Communication (SDC)	Encik Muhammad Rizal Mahmud
Ketua Smart Data Lake Management (SDLM)	Encik Muhammad Rizal Mahmud
Ketua Management Module	Puan Sayeeda Kamaruddin
Ketua Blueprint	Puan Sayeeda Kamaruddin
Ketua Training of Trainers (ToT)	Puan Nurul Atiqah Zainal Abidin
Ketua Hadoop Infrastructure/Security	Cik Nazlah Mustaffa
Ketua Change Management/Promotion & Publicity	Puan Siti Salwani Ismail
Ketua Data Migration	Puan Azizah Hashim
Ketua Testing/QA	Puan Azizah Hashim

Project Management Office (PMO)

Puan Sayeeda Kamaruddin
Puan Siti Salwani Ismail
Puan Siti Norhudah Nordin
Puan Tuan Noraida Tuan Hamzah
Cik Nazlah Mustaffa
Puan Amira Misdar
Puan Nur Zaety Azma Nor Hashim
Puan Nor Hidayah Rabion
Puan Yuhasnita Othman

Akan Datang

Tadbir Urus dan Terma Rujukan
Pasukan Projek StatsDW 2.0

**GO
Live**

**167 HARI
LAGI!**